
Protokół Nr 5/15

Z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Inwentaryzacji, które odbyło
się  dnia  25.02.2015r.  o  godz.15.00  w  sali  Nr  4,  Urzędu  Miejskiego
w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.

Obecni wg załączonej listy obecności.

Komisję  prowadził  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i
Inwentaryzacji - Pan Krzysztof Rąkowski.

PORZĄDEK OBRAD:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia Protokółu Nr 4/15 z
dnia 28.01.2015r. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał:
- w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pabianic na rok 2015”;
-  w  sprawie  określenia  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca
ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  świadczenie  usług  w  zakresie
ochrony  przed  bezdomnymi  zwierzętami,  prowadzenia  schronisk  dla
bezdomnych zwierząt, a także grzebalisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich
części na terenie miasta Pabianic;
-  w sprawie trybu i  szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację
zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej w Mieście Pabianice;
-  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Pabianice;
- zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/316/04 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia
22 września 2004r. w sprawie określenia zasad nabywania nieruchomości na
własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice  ich  zbywania,  zamiany  i  darowizny,
zbywania  lokali  mieszkalnych  i  użytkowych,  oddawania  nieruchomości  w
trwały  zarząd,  obciążenia  prawami  rzeczowymi  ograniczonymi,  użyczenia,
wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata;
- w sprawie zmiany uchwały Nr LII/666/14 Rady Miejskiej w Pabianicach z
dnia 30 stycznia 2014r. zmieniającej uchwałę Nr XXIX/330/12 Rady Miejskiej
w  Pabianicach  z  dnia  27  lipca  2012r.  w  sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej
komunikacji autobusowej;
-  zmieniającej  uchwałę  Nr  VI/43/15  Rady Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia
29  stycznia  2015r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty. 

3. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  niepłatnego  nabycia
przez Gminę Miejską Pabianice własności nieruchomości  położonej w
Pabianicach przy  ul.  Moniuszki  141/155,  oznaczonej  w obrębie P-5
jako działki: nr 302/51 o pow.451m2, nr 302/52 o pow. 18m2, nr 302/54
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o pow 411m2 na podstawie art. 5 ust.4 ustawy z dnia 10 maja 1990r.
Przepisy wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę
o  pracownikach  samorządowych  -  pozostałe  warunki  zgodne  z
wnioskiem. 

4. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie zasadności i warunków
oddania przez Gminę Miejską Pabianice w użytkowanie wieczyste w
trybie  art.  209a  ustawy  o  gospodarce  nieruchomościami  udziałów
57/100,  85/100,  106/1000,  80/1000  w  nieruchomości  położonej  w
Pabianicach przy ul. Pułaskiego 12, stanowiącej działkę nr 442/4.  W
cenie  zaproponowanej  przez  Prezydenta  –  zgodnej  z  operatem
szacunkowym - pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

5. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie  warunków zbycia przez
Gminę  Miejską  Pabianice  prawa  własności  części  nieruchomości
położonej w Pabianicach przy  ul. Pułaskiego 12, stanowiącej działkę
nr  442/3  o  powierzchni  423  m² na  poprawienie  warunków
zagospodarowania  nieruchomości  przyległej,  stanowiącej  działkę  nr
443/1  położoną  przy  ul.  Pułaskiego  10.  W  cenie  przyjętej  przez
Prezydenta  –  zgodnej  z  operatem  szacunkowym  –  w  wysokości
105.000,00zł - pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

6. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  warunków  zbycia  w
drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  przez  Gminę  Miejską
Pabianice  nieruchomości  niezabudowanej,  położonej  w  Pabianicach
przy ul. Żwirowej 78 (działka nr 65/3 o pow. 18.202 m2). W cenie do III
przetargu zaproponowanej przez Prezydenta w wysokości 68.000,00zł -
netto. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

7. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  warunków  zbycia  w
drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  przez  Gminę  Miejską
Pabianice  nieruchomości  niezabudowanej,  położonej  w  Pabianicach
przy  ul.  Warszawskiej  117A  (  działka nr  212/5 o pow.  477 m2).  W
cenie do IV przetargu zaproponowanej przez Prezydenta w wysokości
38.000,00zł - netto. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

8. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  nabycia  udziałów  w
wysokości  4/10  w  nieruchomości  położonej  w Pabianicach  przy  ul.
Pięknej 15 oznaczonej jako działka nr 111 w obrębie P-12 o pow. 879
m2, zapisanej w księdze wieczystej Nr LD1P/00003321/4 stanowiącej
współwłasność Gminy Miejskiej  Pabianice i  osoby fizycznej,  za cenę
100.000,00 zł. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

9. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie warunków finansowych
zbycia  w  drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  przez  Gminę
Miejską  Pabianice  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Pabianicach przy ul. P. Skargi 37 ( dz. nr 122 o pow. 496 m2).  W cenie
do  II  przetargu  zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości
104.000,00zł - netto. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.
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10. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie warunków zbycia w
drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  przez  Gminę  Miejską
Pabianice  nieruchomości  niezabudowanej,  położonej  w  Pabianicach
przy  ul. Nastrojowej 21 (dz. nr 172/26, 172/33, 172/41 o pow.  640
m2).  W cenie  do  V  przetargu  zaproponowanej  przez  Prezydenta  w
wysokości 59.000,00zł - netto. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

11. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  zasadności  i
warunków  oddania  przez  Gminę  Miejską  Pabianice  w  użytkowanie
wieczyste w trybie art.  209a ustawy o gospodarce nieruchomościami
udziałów  13/100,  6/100,  1/30,  1/30  w  nieruchomości  położonej  w
Pabianicach przy ul. Łaskiej 26, stanowiącej działkę nr 39/3. W cenie
zaproponowanej przez Prezydenta – zgodnej z operatem szacunkowym
- pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

12. Zaopiniowanie  wniosku  Prezydenta w  sprawie  zasadności  i
warunków  oddania  przez  Gminę  Miejską  Pabianice  w  użytkowanie
wieczyste w trybie art.  209a ustawy o gospodarce nieruchomościami
udziałów  2211/96000,  20/1000,  23/1000,  1/90,  1/90,  1/90,  32/1000,
22/1000,  24/1000,  24/1000,  1/30,  12/1000,  20/1000,  33/12000,
21/1000, 32/1000, 99/4000, 33/4000, 32/1000, 12/1000, 1/48, 22/1000,
1/23,  33/1000,  4/180,  1/180,  231/32000,  1/180,  44/1000  w
nieruchomości  położonej  w  Pabianicach  przy  ul.  Skłodowskiej  18,
stanowiącej działkę nr 325. W cenie zaproponowanej przez Prezydenta
–  zgodnej  z  operatem szacunkowym  -  pozostałe  warunki  zgodne  z
wnioskiem.

13. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Armii Krajowej 12
- lokal nr 2.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

14. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Wiejskiej 8A – blok
- lokal nr 30.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

15. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Wiejskiej 8A – blok
- lokal nr 1.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

16. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Zgoda 9 - lokal nr
8.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

17. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy  ul. Moniuszki 139 -
lokal nr 13.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

18. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy  ul. Robotniczej 28 -
lokal nr 3.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

19. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
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mieszkalnego na rzecz najemcy -  budynek przy  ul.  Zamkowej  20 -
lokal nr 7.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

20. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Warszawskiej 31 -
lokal nr 13/14.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

21. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Ludowej 1 - blok -
lokal nr 15.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

22. Zaopiniowanie wniosku Prezydenta w sprawie sprzedaży lokalu
mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Ludowej 7 - blok -
lokal nr 11.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.

23. Sprawy różne:
-  pismo  Prezydenta  dot.  zaopiniowania   Aneksu  Nr  2  do  Porozumienia
Międzygminnego  w sprawie  wprowadzenia  specjalnej  zintegrowanej  oferty
taryfowej pod nazwą Wspólny Bilet Aglomeracyjny;
-  odpowiedź Prezydenta na pismo Pana M.Osipczuka dot.  porządkowania
gospodarki wodno-ściekowej na posesji ul.Łaska 3/5 do wiadomości;
-  korespondencja  mieszkańców  z  ul.  Glebowej  –  pismo  Pana
T.Warcholińskiego i  Pana W. Warchoła – dot. utwardzenia nawierzchni ulicy
do wiadomości;
-  odpowiedź  Prezydenta  dot.  zawiązania  Społecznego  Komitetu  w  celu
podjęcia  działań  związanych  z  utwardzeniem nawierzchni  ul.  Bukowej  do
wiadomości;

-  odpowiedź Prezydenta na wniosek Radnego Pana Dudkiewicza  –  do
wiadomości;

Ad.1
dot. I  nformacji nt. przyjęcia porządku obrad i przyjęcia Protokółu Nr 4/15 z
dnia 28.01.2015r. 

Pan Rąkowski – czy są uwagi dotyczące przyjęcia porządku obrad - wnoszę
o  zmianę  i  wprowadzenie  uchwał  skierowanych  do  Komisji  1)  w  sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata
2015-2021  i  2)  zmieniającej  uchwałę  Nr  VI/43/15  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach z dnia 29 stycznia 2015r. w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  oraz  ustalenia  stawek
tej opłaty – czy poza tymi zmianami są jeszcze inne?

Radna Pani Bożenna Kozłowska – wnioskuje o zmianę w porządku obrad
aby lokale mieszkalne na rzecz najemcy głosować „an block” pkt 3 od pkt.13-
22 i dalej wnioski z  użytkowaniem wieczystym w trybie art. 209a ustawy o
gospodarce  nieruchomościami jako  pkt  4,pkt  4,11,12,  dalej  pozostałe
sprzedaże i uchwały w tym taryfa jako ostatni punkt.
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Pan Rąkowski – zwyczajowo przyjęte było, że uchwały omawiamy w całości.
Natomiast w dalszej części co  do trybu głosowania - zgadzam się. Natomiast
jest gość w sprawie uchwały i to on będzie jako pierwszy.

Głosowanie: za ww.wnioskiem – za – 7 – przeciw - 2 – wstrzymało się – 2
- .Wniosek przyjęto większością głosów.

Pan  Rąkowski  –  a  teraz  wracam  do przyjęcia  Protokółu  Nr  4/15  z  dnia
28.01.2015r. - uwag nie wniesiono – uważam protokół za przyjęty.

Ad.2
dot. Zaopiniowania projektów uchwał:

- w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Pabianic na rok 2015”
(zał. Nr 1);

Naczelnik  Wydziału  Ochrony  Środowiska  Pani  Agnieszka  Pietrowska  –
program podlega opiniowaniu lekarza weterynarii i organizacji związanych z
opieką, ponieważ tego nie mamy jesteśmy zmuszeni wycofać program.

Pani Sławomira Ruta – jestem przedstawicielem Międzynarodowej Fundacji
Ruch  na  Rzecz  Zwierząt  –  zajmujemy się  bezdomnymi  i  wolno  żyjącymi
kotami  –  od  80  do  150  zwierząt  przechodzi  przez  nasze  ręce.  My  nie
zajmujemy się  zwierzętami  ze  Schroniska  –  nie  zajmujemy się  psami.  W
regulaminie  nie  ma informacji  na  temat  innych  zwierząt  wszystko  dotyczy
psów.  Natomiast  naszym zdaniem konieczne  jest  zorganizowanie  miejsca
przechowania w Pabianicach innych zwierząt jak psy i to są nasze dążenia.
Program  nie  mówi  o  wielu  problemach  dotyczących:  zwierząt  wolno  -
żyjących, jaki jest program działania przedsiębiorcy odławiającego zwierzęta,
co  ze  zwierzętami  zagubionymi,  znakowanie  zwierząt  tu  podobnie  jak
poprzednio wszystko dotyczy tylko psów, ważny jest temat edukacji i tu tylko
mówi się o administratorach terenów – a nie zawsze są to odpowiedni ludzie.
Dobrze byłoby też określić zasady współpracy z opiekunami społecznymi.

Pan Rąkowski – rozumiem, że te uwagi zostaną przeanalizowane.

Prezydent Miasta Pan Grzegorz Mackiewicz – byłbym szczęśliwy, aby skupić
się na jednym gatunku, który przyniósłby efekt, a nie rozmydlać się – mam
może podejście urzędnicze. Możemy nasze działania rozszerzać, ale jestem
aby temat najpierw uporządkować w zakresie psów.
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Pani Pietrowska – jest to kontynuacja naszych działań od 2009r.

Pan Rąkowski – dziękuję.

Ad.3
dot.  Zaopiniowania  wniosków  Prezydenta     w  sprawie  sprzedaży  lokali
mieszkalnych rzecz najemcy.

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię w sprawie sprzedaży:

- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Armii Krajowej
12  - lokal nr 2.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 2 i 3);
- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Wiejskiej 8A –
blok - lokal nr 30.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 4 i 5);
-  lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy  ul. Wiejskiej 8A –
blok - lokal nr 1.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 6 i 7);
- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Zgoda 9 - lokal
nr 8.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 8 i 9);
- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Moniuszki 139 -
lokal nr 13.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem. (zał. Nr 10 i 11);
- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Robotniczej 28 -
lokal nr 3.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 12 i 13);
-  lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Zamkowej 20 -
lokal nr 7.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem. (zał. Nr 14 i 15);
- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Warszawskiej 31
- lokal nr 13/14.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem.(zał. Nr 16 i 17);
- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Ludowej 1 - blok
- lokal nr 15.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 18 i 19);
- lokalu mieszkalnego na rzecz najemcy - budynek przy ul. Ludowej 7 - blok
- lokal nr 11.  Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 20 i 21).

Głosowanie  „an block”: za przyjęciem ww.opinii – za – 11 - przeciw – 0 –
wstrzymał się – 0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.4
dot. Zaopiniowania wniosków Prezydenta     w sprawie     zasadności i warunków
oddania przez Gminę Miejską Pabianice w użytkowanie wieczyste w trybie
art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami;

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię w sprawie zasadności i
warunków oddania przez Gminę Miejską Pabianice w użytkowanie wieczyste
w trybie art. 209a ustawy o gospodarce nieruchomościami:

- udziałów 57/100, 85/100, 106/1000, 80/1000 w nieruchomości położonej w
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Pabianicach przy ul. Pułaskiego 12, stanowiącej działkę nr 442/4.  W cenie
zaproponowanej  przez  Prezydenta  –  zgodnej  z  operatem szacunkowym -
pozostałe warunki zgodne z wnioskiem(zał. Nr 22 i 23);
-  udziałów  13/100,  6/100,  1/30,  1/30  w  nieruchomości  położonej  w
Pabianicach  przy  ul.  Łaskiej  26,  stanowiącej  działkę  nr  39/3. W  cenie
zaproponowanej  przez  Prezydenta  –  zgodnej  z  operatem szacunkowym -
pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 24 i 25);
-  udziałów   2211/96000,  20/1000,  23/1000,  1/90,  1/90,  1/90,  32/1000,
22/1000,  24/1000,  24/1000,  1/30,  12/1000,  20/1000,  33/12000,  21/1000,
32/1000, 99/4000, 33/4000, 32/1000, 12/1000, 1/48, 22/1000, 1/23, 33/1000,
4/180,  1/180,  231/32000,  1/180,  44/1000  w  nieruchomości  położonej  w
Pabianicach przy ul. Skłodowskiej 18, stanowiącej działkę nr 325. W cenie
zaproponowanej  przez  Prezydenta  –  zgodnej  z  operatem szacunkowym -
pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 26 i 27);

Głosowanie  „an block”: za przyjęciem ww.opinii – za – 11 - przeciw – 0 –
wstrzymał się – 0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.5
dot.  Zaopiniowania  wniosku Prezydenta   w sprawie nieodpłatnego nabycia
przez  Gminę  Miejską  Pabianice  własności  nieruchomości   położonej  w
Pabianicach  przy    ul.  Moniuszki  141/155  ,  oznaczonej  w obrębie  P-5  jako
działki: nr 302/51 o pow.451m2, nr 302/52 o pow. 18m2, nr 302/54 o pow
411m2 na  podstawie  art.  5  ust.4  ustawy z  dnia  10  maja  1990r.  Przepisy
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach
samorządowych   - p  ozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 28)  .   

Kierownik w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami Pan Mariusz Witkowski
– przedstawił ww.materiał (zał. Nr 28). 

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię w sprawie niepłatnego
nabycia przez Gminę Miejską Pabianice własności nieruchomości  położonej
w Pabianicach przy ul. Moniuszki 141/155, oznaczonej w obrębie P-5 jako
działki: nr 302/51 o pow.451m2, nr 302/52 o pow. 18m2, nr 302/54 o pow
411m2 na  podstawie  art.  5  ust.4  ustawy z  dnia  10  maja  1990r.  Przepisy
wprowadzające ustawę o samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach
samorządowych - pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 29).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 11  - przeciw –   – wstrzymał się
– . Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.6
dot.  Zaopiniowania wniosku Prezydenta   w sprawie  warunków zbycia przez
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Gminę Miejską Pabianice prawa własności części nieruchomości położonej w
Pabianicach  przy    ul.  Pułaskiego  12  ,  stanowiącej  działkę  nr  442/3  o
powierzchni  423  m  ²   na  poprawienie  warunków  zagospodarowania
nieruchomości  przyległej,  stanowiącej  działkę  nr  443/1  położoną  przy    ul.
Pułaskiego 10  .    W cenie przyjętej przez Prezydenta – zgodnej z operatem
szacunkowym –  w wysokości  105.000,00zł  -  p  ozostałe  warunki  zgodne z
wnioskiem   (zał. Nr 30).

Pan Witkowski – przedstawił ww.materiał (zał. Nr 30). 

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię w sprawie  warunków
zbycia  przez  Gminę  Miejską  Pabianice  prawa  własności  części
nieruchomości położonej w Pabianicach przy ul. Pułaskiego 12, stanowiącej
działkę  nr  442/3  o  powierzchni  423  m² na  poprawienie  warunków
zagospodarowania  nieruchomości  przyległej,  stanowiącej  działkę  nr  443/1
położoną  przy  ul.  Pułaskiego  10.  W  cenie  przyjętej  przez  Prezydenta  –
zgodnej z operatem szacunkowym – w wysokości 105.000,00zł - pozostałe
warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 31).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 11  - przeciw –   – wstrzymał się
– . Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.6
dot.  Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta        w  sprawie  warunków  zbycia  w
drodze przetargu ustnego nieograniczonego przez Gminę Miejską Pabianice
nieruchomości niezabudowanej, położonej w Pabianicach przy   ul. Żwirowej
78    (działka  nr  65/3  o  pow.  18.202  m2).  W  cenie  do  III  przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  68.000,00zł  -  netto.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 32).

Pan Witkowski  – przedstawił ww.materiał (zał. Nr 32). 

Pan Rąkowski  – Komisja proponuje pozytywną opinię  w sprawie warunków
zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego przez Gminę Miejską
Pabianice nieruchomości niezabudowanej, położonej w Pabianicach przy ul.
Żwirowej 78  (działka nr 65/3 o pow. 18.202 m2). W cenie do III przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  68.000,00zł  -  netto.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 33).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za –  11 - przeciw –   – wstrzymał się
– . Opinię przyjęto jednogłośnie.
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Ad.7
dot.  Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta     w  sprawie  warunków  zbycia  w
drodze przetargu ustnego nieograniczonego przez Gminę Miejską Pabianice
nieruchomości  niezabudowanej,  położonej  w  Pabianicach  przy    ul.
Warszawskiej  117A    (  działka  nr  212/5  o  pow.  477  m2).  W cenie  do  IV
przetargu  zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  38.000,00zł  -
netto.   Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 34)  .

Pan Witkowski  – przedstawił ww.materiał (zał. Nr 34). 

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię  w sprawie warunków
zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego przez Gminę Miejską
Pabianice nieruchomości niezabudowanej, położonej w Pabianicach przy ul.
Warszawskiej  117A  (  działka  nr  212/5  o  pow.  477  m2).  W cenie  do  IV
przetargu  zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  38.000,00zł  -
netto. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 35).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 11 - przeciw –   – wstrzymał się –
. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.8
dot.   Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta  w  sprawie  nabycia    udziałów  w
wysokości 4/10  w   nieruchomości położonej w Pabianicach przy   ul. Pięknej
15   oznaczonej jako działka nr 111 w obrębie P-12 o pow. 879 m2, zapisanej
w  księdze  wieczystej  Nr  LD1P/00003321/4  stanowiącej  współwłasność
Gminy  Miejskiej  Pabianice  i  osoby  fizycznej,    za  cenę  100.000,00  zł.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 36)  .

Pan Witkowski  – przedstawił ww.materiał (zał. Nr 36). 

Pani Kozłowska - z uwagi na konieczność zwrotu środków z budżetu miasta
3,5 mln.zł - opiniuję negatywnie.

Pan Witkowski  – tak – ale jest  to  forma polubowna,  a jest  jeszcze droga
Sądowa i wówczas może dochodzić do zupełnie innych cen.

Pan  Rąkowski  – Komisja  proponuje  pozytywną  opinię  w  sprawie  nabycia
udziałów w wysokości 4/10  w nieruchomości położonej w Pabianicach przy
ul. Pięknej 15 oznaczonej jako działka nr 111 w obrębie P-12 o pow. 879 m2,
zapisanej  w  księdze  wieczystej  Nr  LD1P/00003321/4  stanowiącej
współwłasność  Gminy  Miejskiej  Pabianice  i  osoby  fizycznej,  za  cenę
100.000,00 zł. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 37).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za –  9 - przeciw –  0 – wstrzymał się
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–  0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.9
dot.  Zaopiniowania wniosku Prezydenta     w sprawie warunków finansowych
zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego przez Gminę Miejską
Pabianice nieruchomości zabudowanej, położonej w Pabianicach przy   ul. P.
Skargi  37   (  dz.  nr  122  o  pow.  496  m2).   W  cenie  do  II  przetargu
zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  104.000,00zł  -  netto.
Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 38)  .

Pan Witkowski  – przedstawił ww.materiał (zał. Nr 38). 

Pan Rąkowski  – Komisja proponuje pozytywną opinię  w sprawie warunków
finansowych  zbycia  w  drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  przez
Gminę  Miejską  Pabianice  nieruchomości  zabudowanej,  położonej  w
Pabianicach przy ul. P. Skargi 37 ( dz. nr 122 o pow. 496 m2).  W cenie do II
przetargu  zaproponowanej  przez  Prezydenta  w  wysokości  104.000,00zł  -
netto. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 39).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za –  11 - przeciw – 0 – wstrzymał się
– 0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.10
dot.  Zaopiniowania  wniosku  Prezydenta   w  sprawie  warunków  zbycia  w
drodze przetargu ustnego nieograniczonego przez Gminę Miejską Pabianice
nieruchomości  niezabudowanej,  położonej  w  Pabianicach  przy    ul.
Nastrojowej 21   (dz. nr 172/26, 172/33, 172/41 o pow.  640 m2). W cenie do
V przetargu zaproponowanej przez Prezydenta w wysokości  59.000,00zł  -
netto.   Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem   (zał. Nr 40)  .

Pan Witkowski  – przedstawił ww.materiał (zał. Nr 40). 

Pan Rąkowski – Komisja proponuje pozytywną opinię  w sprawie warunków
zbycia w drodze przetargu ustnego nieograniczonego przez Gminę Miejską
Pabianice nieruchomości niezabudowanej, położonej w Pabianicach przy ul.
Nastrojowej 21 (dz. nr 172/26, 172/33, 172/41 o pow.  640 m2). W cenie do
V przetargu zaproponowanej przez Prezydenta w wysokości  59.000,00zł  -
netto. Pozostałe warunki zgodne z wnioskiem (zał. Nr 41).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 11  - przeciw – 0 – wstrzymał się
– 0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Ad.2 c.d.
dot. zaopiniowania projektu uchwał:
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-  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Miejskiej
Pabianice na lata 2015-2021;

Zastępca Skarbnika Pani Katarzyna Muszyńska – projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na
lata 2015-2021  (zał. Nr 42).   Aktualizacja WPF na lata 2015-2021 stanowi
obowiązek  ustawowy,  a  przygotowany  projekt  uchwały  jest  konsekwencją
wydanych zarządzeń oraz złożonych projektów uchwał na sesję w lutym br.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu ww.uchwały – za – 11 -
przeciw – 0  – wstrzymał  się – 0  -  .  Projekt  uchwały został  zaopiniowany
pozytywnie jednogłośnie.

-  zmieniająca  uchwałę  Nr  VI/43/15  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia
29  stycznia  2015r.  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za
gospodarowanie odpadami      komunalnymi oraz ustalenia stawek tej opłaty. 

Pan Pietrowska– projekt uchwały  zmieniającej uchwałę Nr VI/43/15 Rady
Miejskiej  w Pabianicach z  dnia  29 stycznia 2015r.  w sprawie wyboru
metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
oraz  ustalenia  stawek  tej  opłaty (zał.  Nr  43).  Po  przeprowadzonych
rozmowach i  ustaleniach z RIO, której  działalnością nadzorcza objęta jest
m.in. niniejsza uchwała, wprowadza się przedmiotowa zmianę polegającą na
na dodaniu przed słowami  „liczby pojemników” słowa zadeklarowanej” oraz
zastąpieniu słowa „powstałymi” słowem „powstającymi”.

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu ww.uchwały – za – 11 -
przeciw – 0  – wstrzymał  się – 0  -  .  Projekt  uchwały został  zaopiniowany
pozytywnie jednogłośnie.

-  w  sprawie  określenia  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca
ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  na  świadczenie  usług  w  zakresie
ochrony  przed  bezdomnymi  zwierzętami,  prowadzenia  schronisk  dla
bezdomnych zwierząt, a także grzebalisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich
części na terenie miasta Pabianic;

Pani Pietrowska – projekt uchwały  w sprawie określenia wymagań, jakie
powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o  uzyskanie
zezwolenia  na  świadczenie  usług  w  zakresie  ochrony  przed
bezdomnymi  zwierzętami,  prowadzenia  schronisk  dla  bezdomnych
zwierząt, a także grzebalisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części na
terenie  miasta  Pabianic (zał.  Nr  44). Przygotowanie  projektu  uchwały
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wynika z zapisu art. 7 ust. 1 pkt. 3 i 4 ustawy z dnia 13 września 1996 r. o
utrzymaniu  czystości  i  porządku  w  gminach.  Zgodnie  z  ww.  ustawą
wymagania,  jakie  powinien  spełniać  przedsiębiorca  ubiegający  się  o
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed
bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt,
a także grzebalisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części wymagane jest
uzyskanie  zezwolenia,  którego  szczególne  warunki  określa  rada  gminy  w
drodze uchwały. Zgodnie z art. 7 ust. 6 ww. ustawy, zezwoleń na prowadzenie
działalności w zakresie określonym niniejszą uchwałą udziela wójt, burmistrz
lub prezydent miasta właściwy ze względu na miejsce świadczenia usług. W
uchwale  określone  zostały  wymagania,  jakie  ma spełnić  przedsiębiorca  w
celu  prowadzenia  działalności  na odpowiednim poziomie,  niestwarzającym
zagrożeń  sanitarnych  i  środowiskowych,  co  wymaga  posiadania
odpowiedniego sprzętu i wyposażenia. Ponadto, wymogi określone niniejszą
uchwałą  mają  zapewnić,  by  prowadzenie  określonej  działalności  nie
powodowało uciążliwości dla mieszkańców Miasta Pabianic autopoprawka -

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  ww.uchwały  z
autopoprawką – za – 11 -  przeciw – 0 – wstrzymał się – 0 - . Projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie.

-  w sprawie trybu i  szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację
zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej w Mieście Pabianice;

Kierownik w Wydziale Spraw Społecznych i Gospodarczych Pani Ewa Smuga
–  projekt  uchwały  w  sprawie  trybu  i  szczegółowych  kryteriów  oceny
wniosków o realizację zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej
w Mieście Pabianice (zał. Nr 45). Zgodnie z art. 19b ust. 1 ustawy z dnia 24
kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  o  wolontariacie  w
ramach  inicjatywy  lokalnej  mieszkańcy  jednostki  samorządu  terytorialnego
bezpośrednio  lub  za  pośrednictwem  organizacji  pozarządowych,  lub
podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 ww. ustawy mogą złożyć wniosek o
realizację  zadania  publicznego  do  jednostki  samorządu  terytorialnego,  na
terenie  której  mają  miejsce  zamieszkania  lub  siedzibę,  w  zakresie
określonym w ww. przepisie.Ustawodawca w art. 19c ww. ustawy upoważnił
organ stanowiący jednostki  samorządu terytorialnego do określenia  trybu i
szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadań publicznych w
ramach  inicjatywy  lokalnej.  Dotychczas  obowiązująca  w  tym  zakresie
uchwała  Nr  XXXV/435/12 Rady Miejskiej  w Pabianicach z  dnia  3  grudnia
2012 r. w sprawie zasad realizacji lokalnych inicjatyw w Mieście Pabianice
reguluje  głównie  inicjatywę  lokalną  w  zakresie  inwestycji,  natomiast  tzw.
zadania  społeczne  wymagają  bardziej  szczegółowego  unormowania.
Przygotowanie nowego projektu uchwały zostało wpisane jako jedno z zadań
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Projektu  „Zacznijmy  od  początku  -  wdrożenie  Modelu  Współpracy  w
Pabianicach”  realizowanego   w  ramach  Priorytetu  V  -  Dobre  rządzenie,
Działanie  5.4  -  Rozwój  potencjału  trzeciego  sektora,  Poddziałanie  5.4.2  -
Rozwój dialogu obywatelskiego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał
Ludzki  2007-2013  i  współfinansowanego  ze  środków  Unii  Europejskiej  z
Europejskiego  Funduszu  Społecznego.  W ramach  ww.  Projektu  powołano
grupę  roboczą  ds.  inicjatywy  lokalnej,  złożoną  zarówno  z  przedstawicieli
organizacji pozarządowych jak i urzędników, której celem było opracowanie
nowego projektu uchwały wraz z niezbędnymi dokumentami. Uchwała została
podzielona na 3 rozdziały: 1 – ogólny,  2 – dotyczący inicjatywy lokalnej w
zakresie zadań inwestycyjnych i 3 – dotyczący inicjatywy lokalnej w zakresie
zadań  społecznych.  Z  założeń  realizowanego  projektu  wynikał  również
obowiązek  poddania  nowego  projektu  uchwały  konsultacjom  społecznym
oraz wysłuchaniu publicznemu. Z uwagi na powyższe przygotowany projekt
uchwały w dniu 08.10.2014 r. poddano konsultacjom społecznym, w których
wzięło udział ponad 30 osób, a 15.12.2014 r. wysłuchaniu publicznemu, w
którym  uczestniczyło  ponad  40  osób  (mieszkańców,  urzędników,
przedstawicieli organizacji pozarządowych). Przedłożony Radzie Miejskiej w
Pabianicach  projekt  uchwały  w  sprawie  trybu   i  szczegółowych  kryteriów
oceny wniosków o realizację zadań publicznych w ramach inicjatywy lokalnej
w  Mieście  Pabianice  uwzględnia  uwagi  zgłoszone  przez  uczestników obu
spotkań.  Osoby biorące  udział  w  wysłuchaniu  publicznym podkreślały,  że
walorem tego projektu jest wyszczególnienie odrębnych zasad dla inicjatyw
społecznych  i  inwestycyjnych.  W związku  z  powyższym podjęcie  uchwały
uznano za zasadne – autopoprawka -(zał. Nr )

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  ww.uchwały  z
autopoprawką – za – 10 -  przeciw – 0 – wstrzymał się – 0 - . Projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie.

- zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/316/04 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia
22 września 2004r. w sprawie określenia zasad nabywania nieruchomości na
własność  Gminy  Miejskiej  Pabianice  ich  zbywania,  zamiany  i  darowizny,
zbywania  lokali  mieszkalnych  i  użytkowych,  oddawania  nieruchomości  w
trwały  zarząd,  obciążenia  prawami  rzeczowymi  ograniczonymi,  użyczenia,
wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata;

Pan Witkowski  – projekt  uchwały  zmieniającej uchwałę Nr XXXIV/316/04
Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  22  września  2004r.  w  sprawie
określenia  zasad  nabywania  nieruchomości  na  własność  Gminy
Miejskiej Pabianice ich zbywania, zamiany i darowizny, zbywania lokali
mieszkalnych i użytkowych, oddawania nieruchomości w trwały zarząd,
obciążenia  prawami  rzeczowymi  ograniczonymi,  użyczenia,
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wydzierżawiania  lub  najmu  na  okres  dłuższy  niż  3  lata (zał.  Nr  46).
Wskazana  uchwała  zawiera  zasady  gospodarowania  nieruchomościami
Gminy  Miejskiej  Pabianice,  natomiast  nie  powinna  obejmować  procedur
gospodarowania mieniem, które na mocy art. 25  ustawy z dnia 21 sierpnia
1997  r.  o  gospodarce  nieruchomościami  należą  do  kompetencji  organu
wykonawczego, czyli Prezydenta Miasta. Proponowane zmiany w powyższej
uchwale mają na celu wyeliminowanie takich  zapisów, które mogą naruszać
ustawowy podział kompetencji co wynika z utrwalonego orzecznictwa sądów
administracyjnych.  W  związku  z  powyższym  w  §6  ust.  2  proponuje  się
skreślenie pkt 10 i 11 oraz w §7 ust. 3 pozostawia się Prezydentowi Miasta
typowanie  do  sprzedaży  zarówno  lokali  mieszkalnych  jak  i  użytkowych.
Doprecyzowania wymagają zapisy §7 ust.  1 i  §8 ust.  2 w taki sposób, że
określenie dotyczące nieruchomości gruntowej: „spełniającej wymogi działki
budowlanej” proponuje się zastąpić określeniem: „niezbędnej do racjonalnego
korzystania  z  budynku”.  Obecnie  dokonywana  jest  sprzedaż  lokali
mieszkalnych  w  budynkach,  dla  których  wydzielono  działkę  wyłącznie  po
obrysie tych budynków. Po wejściu w życie art. 209a ustawy o gospodarce
nieruchomościami Gmina Miejska Pabianice niezwłocznie podjęła działania
mające na celu  dodzielanie  do takich budynków terenu przyległego,  który
łącznie z działką pod budynkiem będzie spełniał wymogi działki budowlanej.
Przy dotychczasowym zapisie powołanych przepisów, do czasu zakończenia
opisanych  wyżej  działań,  Gmina  nie  mogłaby  zbywać  lokali  w  takich
budynkach. Zmiana w sposób proponowany daje Gminie prawo sprzedaży
lokali w budynkach usytuowanych na nieruchomościach gruntowych, gdzie ze
względu na przestrzenny układ zagospodarowania terenu nie jest  możliwe
wydzielenie działki gruntu zgodnie z zalecaniami ustawodawcy. Nie istnieją
natomiast  przeszkody  prawne  do  kontynuowania  sprzedaży  lokali  w
budynkach, w których sprzedaż jest rozpoczęta a grunt wydzielony jest pod
budynkiem. Obowiązujący zapis § 1 ust. 2 wyżej wskazanej uchwały winien
być zmieniony w części wymagającej każdorazowo ustalania ceny nabycia
nieruchomości  w  oparciu  o  operat  szacunkowy.  Art.  98  ust.  3  ustawy  o
gospodarce  nieruchomościami  daje  możliwość  ustalenia  wysokości
odszkodowania w drodze negocjacji za działki gruntu przeznaczone pod drogi
i  przejmowane  na  własność  Gminy.  W  związku  z  tym  należy  zmienić
brzmienie  tego  paragrafu  w  sposób zgodny z  ww.  ustawą.  Na  podstawie
dotychczasowej  praktyki  uznano  za  uzasadnione  podwyższyć  kwotę
wskazaną w § 21 ust. 1 z „300,00 zł” na „500.000 zł” określającą wartości
praw do nieruchomości, dla których przewidywany jest szczególny tryb obrotu
w formie odrębnej uchwały, kwoty wskazane w § 21 ust. 2 z „od 50.000 zł do
300.000  zł”  na  „od  300.000  zł  do  500.000  zł”,  tym  samym  zwalniając  z
wymogu uzyskania pozytywnej opinii komisji właściwej do spraw gospodarki
nieruchomościami i urbanistyki dotyczącej zbycia lub nabycia przedmiotów o
wartości do 300.000 zł. Praktyka potwierdza, że takimi przedmiotami są w
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większości  przypadków  prawa  do  lokali.  Sprawozdania  składane  Radzie
Miejskiej w okresach półrocznych będą szczegółowym źródłem informacji o
działaniach  Prezydenta  Miasta.  Tak  zaproponowane  zmiany  w  omawianej
uchwale niewątpliwie przyczynią się w znacznym stopniu do usprawnienia
procedury postępowania oraz przyspieszą czas załatwiania spraw w Urzędzie
Miejskim.

Pani Kozłowska – uchwała ta jest z 2013r., progi były zmieniane w 2009r.  i w
2011r., więc nie widzę potrzeby zmian, bo ta uchwała funkcjonowała i nie było
do niej zarzutów. Jedyna zmiana - to sprzedaż lokali na rzecz najemcy tego
Komisja nie musi opiniować – jest to prawo najemcy i jest to zasadne - będę
glosować przeciw.

Pan  Witkowski  –  może  przybliżę  pewne  problemy...  są  tereny,  które
przechodzą pod drogi i mamy decyzję Prezydenta, że jeżeli ktoś się zgadza
to usprawni nam to czas i środki na operaty. Dalej par.7 w związku z sytuacją
jaką mamy, że część budynków wyodrębnionych jest po obrysie...wykreślić
spełniającej wymogi działki budowlanej. Kwoty mogą zostać.

Pan  Rąkowski  –  proszę  na  przyszłość  o  „wytłuszczenie”  zmian  w
przedstawianym projekcie.

Pani Kozłowska – nie widzę potrzeby zmian skoro jest dobrze. 

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu ww.uchwały – za – 5 -
przeciw – 6 – wstrzymał się – 1 - . Projekt uchwały nie został zaopiniowany
pozytywnie

-  w sprawie zmiany uchwały Nr LII/666/14 Rady Miejskiej w Pabianicach z
dnia 30 stycznia 2014r. zmieniającej uchwałę Nr XXIX/330/12 Rady Miejskiej
w  Pabianicach  z  dnia  27  lipca  2012r.  w  sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej
komunikacji autobusowej;

Radny Pan Piotr  Duraj – projekt  uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr
LII/666/14  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z  dnia  30  stycznia  2014r.
zmieniającej  uchwałę  Nr  XXIX/330/12 Rady Miejskiej  w Pabianicach z
dnia  27  lipca  2012r.  w  sprawie  opłat  za  usługi  lokalnej  komunikacji
autobusowej (zał. Nr 47).

Radny  Pan  Tadeusz  Feliksiński  –  przecież  po  Komisji  miała  być
autopoprawka.

Pan Duraj – tak - była autopoprawka – na 24 miesiące.
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Pan Mackiewicz – listy do Gmin wysyłałem i odpowiedzi były negatywne.

Pan Grabarz – jak będą zobowiązania - to będziemy głosować.

Pan Rąkowski  – w tamtej  kadencji  nie było deklaracji  sąsiednich Gmin,  a
padło zobowiązanie Pani Radnej Stasiak, że załatwi te środki z sąsiadujących
gmin. Proszę przeanalizować i potwierdzić na sesji.

Pani Kozłowska – to znaczy, że Pan się zaangażuje?

Pan Duraj – tak. 

Głosowanie:  za  pozytywnym  zaopiniowaniem  projektu  ww.uchwały  z
autopoprawką – za – 6 -  przeciw – 0 – wstrzymał się – 1 - . Projekt uchwały
został zaopiniowany pozytywnie  większością głosów.

-  w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i
zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej Pabianice;

Prezes ZWiK Pan Rafał Kunka – projekt uchwały  w sprawie zatwierdzenia
taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miejskiej  Pabianice (zał.  Nr
48).  Artykuł  20  ust.  1  ustawy  z  dnia  7  czerwca  2001  r  o  zbiorowym
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (t. j. Dz.U. z 2006
r Nr 123 , poz. 858 z późniejszymi zmianami) stanowi, że „Przedsiębiorstwo
wodociągowo-kanalizacyjne określa taryfę na 1 rok.”. Obecnie obowiązująca
taryfa, zatwierdzona Uchwałą Nr LIII/681/14 RMP z dnia 27 lutego 2014 roku
w  sprawie  zatwierdzenia  taryfy  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i
zbiorowego  odprowadzania  ścieków na  terenie  Gminy Miejskiej  Pabianice
przestaje obowiązywać z dniem 30 marca 2015r. W zawiązku z powyższym
Zakład  Wodociągów  i  Kanalizacji  Sp.  z  o.o.  w  Pabianicach  w  trybie  i
terminach przewidzianym w art. 20 ust. od 2 do 5, art. 23 i art. 24 ust.2 ww.
ustawy  przedstawił  Prezydentowi  Miasta  Pabianic  propozycję  nowego
wniosku taryfowego na okres od dnia 31 marca 2015 r. do 30 marca 2016 r.
Prezydent Miasta zgodnie z delegacją zawartą w art. 24 ust. 4 ww. ustawy
dokonał weryfikacji przedłożonego wniosku. Pozytywna weryfikacja wniosku
zakończona  została  w  dniu  12  lutego  2015  r  o  czym  Spółka  została
powiadomiona pismem ZIM.036.3.1.2015 z  dnia  12.02.2015 r.  Stanowisko
Prezydenta w zakresie wniosku taryfowego jest Załącznikiem do niniejszego
uzasadnienia. W związku z:

 sporządzeniem  przez  Spółkę  wniosku  taryfowego  zgodnie  z
obowiązującymi przepisami
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 złożeniem  wniosku  w  wymaganym  terminie  tzn.  70  dni  przed
planowanym dniem wejścia taryf w życie (art. 24 ust. 2)

 pozytywnym  wynikiem  weryfikacji  i  sprawdzenia  wniosku  przez
służby Prezydenta Miasta.

wnioskuję  o  zatwierdzenie  przez  Radę  Miejską  nowej  taryfy  zgodnie  z
projektem przedłożonej uchwały.

Pani  Kozłowska  –  we  wniosku  złożonym  do  Prezydenta  taryfa  jest
niezmieniona w roku 2014r.  Czyli  w tym roku nie było zmiany taryfy.  Jeśli
nowi  Radni  otrzymują  tylko  uzasadnienie  zbyt  późno  i  nie  wstrzymuje  to
możliwości wejścia w życie nowej taryfy. Wniosek, który wszedł 19.01.2015r.
do dziś go nie mamy proszę o rozpisanie kosztów na jutro w tabelach D1 i
D2.

Pan Mackiewicz – dobrze. 

Radny  Pan  Antoni  Hodak  –  dziękuję  za  dogłębną  dziś  przedstawioną
prezentację, ale szkoda, że nie wcześniej. Proszę o to, aby na przyszłość to
robić.  Radni  mieli  przekazane  informacje  na  temat  zawartości  chloru  w
wodzie...

Głosowanie: za pozytywnym zaopiniowaniem projektu ww.uchwały – za – 2 -
przeciw – 6 – wstrzymało się – 2 - . Projekt uchwały nie został zaopiniowany
pozytywnie większością głosów.

Ad.23
dot. Spraw różnych:
-  pismo  Prezydenta  dot.  zaopiniowania   Aneksu  Nr  2  do  Porozumienia
Międzygminnego  w sprawie  wprowadzenia  specjalnej  zintegrowanej  oferty
taryfowej pod nazwą Wspólny Bilet Aglomeracyjny;
-  odpowiedź Prezydenta na pismo Pana M.Osipczuka dot.  porządkowania
gospodarki wodno-ściekowej na posesji ul.Łaska 3/5 do wiadomości;
-  korespondencja  mieszkańców  z  ul.  Glebowej  –  pismo  Pana
T.Warcholińskiego i  Pana W. Warchoła – dot. utwardzenia nawierzchni ulicy
do wiadomości;
-  odpowiedź  Prezydenta  dot.  zawiązania  Społecznego  Komitetu  w  celu
podjęcia  działań  związanych  z  utwardzeniem nawierzchni  ul.  Bukowej  do
wiadomości;

-  odpowiedź Prezydenta na wniosek Radnego Pana Dudkiewicza  –  do
wiadomości;

- inne.
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Pan  Rąkowski  -  pismo  Prezydenta  dot.  zaopiniowania   Aneksu  Nr  2  do
Porozumienia  Międzygminnego  w  sprawie  wprowadzenia  specjalnej
zintegrowanej oferty taryfowej pod nazwą Wspólny Bilet Aglomeracyjny (zał.
Nr 49). Komisja proponuje pozytywną opinię do ww.Aneksu (zał. Nr 50).

Głosowanie: za przyjęciem ww.opinii – za – 11 - przeciw – 0  – wstrzymał się
– 0. Opinię przyjęto jednogłośnie.

Pan Rąkowski  -  odpowiedź  Prezydenta na  pismo Pana M.Osipczuka  dot.
porządkowania  gospodarki  wodno  -  ściekowej  na  posesji  ul.Łaska  3/5  do
wiadomości (zał. Nr 51) czy są uwagi - nie widzę. Dalej jest korespondencja
mieszkańców z ul.  Glebowej  – pismo Pana T.Warcholińskiego i   Pana W.
Warchoła – dot. utwardzenia nawierzchni ulicy - do wiadomości (zał. Nr 52)
czy  są  uwagi  -  nie  widzę.  Jest  odpowiedź  Prezydenta  dot.  zawiązania
Społecznego Komitetu w celu podjęcia działań związanych z utwardzeniem
nawierzchni  ul.  Bukowej  -  do wiadomości  (zał.  Nr  52)  czy są uwagi  -  nie
widzę. Odpowiedź Prezydenta na wniosek Radnego Pana Dudkiewicza – do
wiadomości (zał. Nr 53).

Radna  Pani  Grażyna  Wójcik  –  walczył  Pan  o  drogę  jest  zniszczona  po
wywozie drzewa z lasu – ul. 20 Stycznia. 

Radny Pan  Antoni  Hodak  –  złożyłem wniosek  w  sprawie  ul.  Miodowej  –
nawierzchnia – oczekuję odpowiedzi.

Pan Grabarz – co z opłatą adiacencką? 

Zastępca Prezydenta Pan Maciej Łuczak – odpowiedź jest przygotowana i
będzie realizowana w przyszłych latach.

Pan Rąkowski – proponuję, aby nasze Komisje odbywały się o godz.14.00. -
nie widzę sprzeciwu. Za tydzień 04 marca - Komisja wyjazdowa dotycząca
stanu  ulic,  bo  chodzi  o  decyzję  dotyczącą  remontów  nawierzchni  ulic.
Oczekuję  też  na  propozycje  dotyczące  planu  pracy  komisji.  Kiedy  Panie
Prezydencie przekaże Pan plan remontów ulic?

Pan Mackiewicz – około 15.03.2015r.

Na tym posiedzenie zamknięto. Obrady zakończono o godz. 17.00.
Zał. Nr  54  – nagranie audio z obrad na płycie CD.
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Zał.  - wnioski i opinie Komisji skierowane do Prezydenta. 

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

Posiedzenie protokółowała :                                 Posiedzenie prowadził:

    Anna Kilańska                                              Krzysztof Rąkowski
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